

GALERIE
CHANTAL CROUSEL

Greene Naftali Gallery at Galerie Chantal Crousel: *Arrangement in Gray*

Rachel Harrison, Jacqueline Humphries, Monika Baer,
Jana Euler, Walter Price, Andy Robert, Gedi Sibony, Josef Strau

Greene Naftali Gallery, New York is pleased to present a group exhibition on the invitation of Galerie Chantal Crousel, Paris. The exhibition brings together the work of longstanding, critically acclaimed gallery artists Rachel Harrison, Jacqueline Humphries, Monika Baer, Gedi Sibony, and Josef Strau, with the new painting positions of Jana Euler, Walter Price, and Andy Robert.

The title *Arrangement in Gray*—taken from the Rachel Harrison sculpture included in the exhibition, which in turn follows from the well-known James Abbott McNeill Whistler painting *Arrangement in Grey and Black No. 1 (Portrait of the Artist's Mother)* (1871) held in the collection of the Musée d'Orsay—points to an engagement with painting and its myriad forms and histories, and explores the possibility of where art can sit in uncertain times.

EXHIBITION
FROM OCTOBER 22 TO NOVEMBER 28, 2020
FROM 11 AM TO 7 PM

10 RUE CHARLOT, PARIS
+33 1 42 77 38 87 | CROUSEL.COM

Greene Naftali Gallery at Galerie Chantal Crousel: *Arrangement in Gray*

Rachel Harrison, Jacqueline Humphries, Monika Baer,
Jana Euler, Walter Price, Andy Robert, Gedi Sibony, Josef Strau

Greene Naftali Gallery, New York est heureuse de présenter une exposition collective sur invitation de la Galerie Chantal Crousel, Paris. L'exposition réunira une sélection d'œuvres d'artistes reconnus tels que Rachel Harrison, Jacqueline Humphries, Monika Baer, Gedi Sibony et Josef Strau, ainsi que de nouvelles peintures de Jana Euler, Walter Price et Andy Robert.

Le titre *Arrangement in Gray* — emprunté à la sculpture de Rachel Harrison — fait référence au tableau *Grey and Black No. 1 (Portrait of the Artist's Mother)* (1871) présente dans la collection du Musée d'Orsay — de l'artiste de renom James Abbott McNeill Whistler. Il souligne le lien avec l'histoire de la peinture et ses myriades de récits, explorant ainsi la manière dont l'art se positionne en ces temps incertains.

EXPOSITION
DU 22 OCTOBRE AU 28 NOVEMBRE 2020
DE 11H À 19H

10 RUE CHARLOT, PARIS
+33 1 42 77 38 87 | CROUSEL.COM